
Forslag fremsendt af medlemmer til behandling på 
Grundejerforeningens ordinære generalforsamling 2018. 

1. 3 forslag er fremsendt af Jytte Olesen i nr. 60. 
1. Jeg forstår ikke, hvorfor kontingentet er steget til 800 kr. om året. Det lyder helt horribelt. 

Bankbeholdningen er helt oppe over 125.000 kr. Hvad sparer vi sammen til??

2. Hvis man på generalforsamlingen holder fast i det store kontinent, vil jeg opfordre til, at de 
grundejere, som ikke har huse på deres grunde slipper med 100 kr. om året eller bliver helt fri
for betaling på linje med bestyrelsesmedlemmerne. Vi har jo ikke nogen fornøjelse af at 
vejene bliver vedligeholdt, at der kommer nyt i infoskab osv.

3. Til slut vil jeg endnu engang bede om en adgangskode til at komme ind på hjemmesiden, så 
jeg kan se, hvem vores naboer er.


